
 

 

Minnesanteckningar från Höstmöte 2020-09-27 
Ängelholm Catena Arena 
Närvarande klubbar: KÄR, HEM, CPC, FJÄ, HLS, HBK, KLL, KÄV, LVÄ, SIM, 
SME, TBL, TBG OCH WEN.  

1. Mötets öppnande:  
Anders Ståhl hälsade alla välkomna till dagens höstmöte och presenterade 
dagordningen som godkändes.  
 

2. Ungdomar:  
Att vi har svårt att rekrytera ungdomar är ingen nyhet direkt och idag 
lyftes frågan hur vi kan göra för att ändra på detta. Många bra förslag 
kom upp som dock detta år inte går att genomföra pga. pågående pandemi. 
Här kommer några förslag som kom upp.  
 

• Skolboule där Fjädern i Vellinge har varit i kontakt med två skolor 
om detta där de fått positiv respons men så kom Covid-19 i vägen 
men tanken är den ska påbörjas i framtiden.  
 

• Skapa en introduktionsfilm som kan visas i olika forum. 
 

• Elevdag/friluftsdag. 
 

• Locka föräldrar med yngre barn. Då kan det kanske bli en naturlig 
koppling för barnen att följa med.  

 
• Skapa snabbare spelsätt som t ex först till 7 där bäst av 3 vinner.  

Finns inga dumma idéer så kommer ni på något därute så kom gärna 
med fler förslag.  



 
3. TK 

• Informerade om att Danskmötet var inställt och planeras till nästa 
år samt att det kan bli aktuellt med ett dammöte i öppen klass.  
 

• Klubbarna ombeds diskutera formen för Hallsvenskan till nästa år. 
Ska vi behålla den som den är eller göra förändringar? Inkom med 
era förslag till tk@sydsvenskboule.se 

 
• TK påminde om ansökningstiden för regional tävling är 30 

september och för lokal 31 oktober. Till nästa år kommer 
sanktionsavgiften faktureras efter genomförd tävling.  

 
4. Revidering av stadgar 

 
Styrelsen har idag beslutat om det förslag till ändring av stadgar 
som tagits fram. Detta kommer att skickas ut till klubbarna på 
remiss tillsammans med de nuvarande stadgarna så man kan se vad 
vilka förändringar som föreslås.  
 

5. Budget 
 

Under detta märkliga år ändras budgeten i princip varje dag. 
Styrelsen har därför beslutat att inte skicka ut den, för ja den 
finns, till klubbarna under rådande omständigheter.  

 

6. Domarsituationen 
 

För närvarande har vi 12 st domare i distriktet varav en del börjar 
nå hög ålder så fler domare hade definitivt inte varit fel. Diskussion 
hur vi kan förbättra läget men något revolutionerande dök inte upp. 
Vi kan bara ödmjukast be alla klubbar att gå ut till sina medlemmar 
eller varför inte någon som inte spelar boule men som kunde tänkt 
sig att vara domare.  

  



 
 

7. Förbundsmöte  
 

Anders informerade från Förbundsmötet. Ett historiskt möte då 
det hölls digitalt. Det kan vi ha hur många åsikter som helst men 
det som blev beslutat hade det inte blivit någon förändring på ändå 
även om alla som inte just i den stunden kunde rösta. Man kommer 
att tillsätta en utredning gällande de motioner som gäller V65 
klassen. Kilometergränsen 400 km kommer att tas bort. 
Valberedningens förslag till styrelse blev det som blev valt och för 
mer information från förbundsmötet hänvisar vi till vår nye 
ordförande Herman Thorells brev som publicerats på olika sociala 
medier.  
 

8. Frågor från klubbarna/övriga frågor 
 

• Ib från Fjädern tog upp frågan vad som ska betalas ut i prispengar. 
I tävlingsbestämmelserna står där att minst 60 % ska gå ut. I 
samma fråga kom det upp vad det ska kosta att delta i en tävling. 
Det är upp till varje klubb som arrangerar tävlingen att ta beslut om 
kostnaden, inget distriktsstyrelsen kan bestämma.  
 

• I augusti genomfördes en osanktionerad tävling i Malmö. Det man 
ska tänka på är att man som licensierad spelare kan bli anmäld till 
Disciplinnämnden då det inte är tillåtit att spela dessa tävlingar som 
licensierad. Diskussion på mötet vad vi får och inte får göra. Viktigt 
att man följer de tävlingsbestämmelser/regelverk som finns.  

 
9. Prisutdelning 

Prisutdelning för seriespel 2019 öppen och veteranklass samt Hallsvenskan 
2019/2020 genomfördes. De klubbar som inte var på plats kommer att 
kontaktas för överlämnande av priser inom snar framtid.  

 

10. Mötet avslutades. 
• Anders tackade för visat intresse och avslutade mötet.  

Vid pennan 

Gunilla Leandersson, sekreterare SSBF 


